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Z á p i s n i c a 

z riadneho  zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 9.12.2019 v zasadačke 

Obecného úradu v Dolnej Ždani. 
 
 
 

Prítomní poslanci: Neprítomní poslanci: 

Ing. Slavomír Búci  

Mgr. Jana Čížová  

Ing. Milan Fábry  

Ing. Slavomíra Kožiarová  

Ing. Miroslav Rafaelis  

  Pavel Sýkora 

Tatiana Víglaská  

 
 
Program: 
 

1.  Otvorenie zasadnutia 
2.     Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice  

3.    Schválenie programu zasadnutia 

4.    Kontrola uznesení 

5.    Návrh na zmenu rozpočtu č. 4 

6.     Návrh rozpočtu na rok 2020-2022 

7.     Návrh na zápis do obecnej kroniky 

8.     Návrh na vyradenie majetku 

9.     Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2020 

10.   Žiadosti 

11.   Rôzne 
      12 . Diskusia 

      13.  Návrh na uznesenie  

      14.  Záver  

 

 

 

 

              1.  Otvorenie zasadnutia 

Starostka obce Mgr. Andrea Murgašová privítala poslancov obecného zastupiteľstva  na 
riadnom zasadnutí OZ.  
 
2.  Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 
Za overovateľov zápisnice a zároveň členov návrhovej komisie starostka navrhla Ing. 
Miroslava Rafaelisa a Ing. Milana Fábryho.   
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Hlasovanie k overovateľom zápisnice: 

Prítomní poslanci: Neprítomní poslanci: Za: Proti Zdržal 

sa: 

Ing. Slavomír Búci  X   

  Mgr.Jana Čížová    

Ing. Milan Fábry   X   

Ing. Slavomíra Kožiarová  X   

Ing. Miroslav Rafaelis  X   

   Pavel Sýkora    

Tatiana Víglaská  X   

 
 Uznesenie č. 53  /2019 

OZ schvaľuje za členov návrhovej  komisie a overovateľov zápisnice -  

Ing. Miroslava Rafaelisa a Ing.Milana Fábryho. 

 
3.  Schválenie programu zasadnutia 
Starostka obce predložila program riadneho  zasadnutia OZ.   
 
Hlasovanie k  programu: 

Prítomní poslanci: Neprítomní poslanci: Za: Proti Zdržal 

sa: 

Ing. Slavomír Búci  X   

  Mgr. Jana Čížová    

Ing. Milan Fábry  X   

Ing. Slavomíra Kožiarová  X   

Ing. Miroslav Rafaelis   X   

  Pavel Sýkora    

Tatiana Víglaská  X   

 
 Uznesenie č. 54 /2019 

OZ schvaľuje  program riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva.   

 

4. Kontrola uznesení 

Starostka skonštatovala, že uznesenia z predošlých zasadnutí OZ sú splnené až na uznesenie: 

Uznesenie č. 22 /2018 

OZ ukladá obecnému úradu, aby vyzval Urbár-pozemkové spoločenstvo v Dolnej Ždani 
k úprave a vyčisteniu pozemkov v časti Dúbravka – zostáva naďalej v plnení. Starostka 
dodala, že p. Róbert Búci pripravuje pre Obecné zastupiteľstvo materiál o zámene 
urbárskych pozemkov 
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5.    Návrh na zmenu rozpočtu č. 4 

Kontrolórka obce uviedla, že bolo navrhnuté rozpočtové opatrenie č. 4, ktoré bolo prerokované 

s poslancami aj na pracovnom stretnutí.  Návrh na zmenu rozpočtu tvorí prílohu zápisnice. 

 

Hlasovanie k zmene rozpočtu: 

Prítomní poslanci: Neprítomní poslanci: Za: Proti Zdržal 

sa: 

Ing. Slavomír Búci  X   

  Mgr. Jana Čížová    

Ing. Milan Fábry  X   

Ing. Slavomíra Kožiarová  X   

Ing. Miroslav Rafaelis  X   

  Pavel Sýkora    

Tatiana Víglaská  X   

 

 Uznesenie č. 55/2019 

OZ schvaľuje  zmenu rozpočtu č. 4. 

 

6.     Návrh rozpočtu na rok 2020-2022 

Návrh rozpočtu bol zverejnený na úradnej tabuli obce aj na webovom sídle obce, neboli k nemu 

podané žiadne pripomienky. Starostka uviedla, že obec nezvyšovala daň z nehnuteľností ani 

poplatok za komunálny odpad, čo sme jedna z mála obcí na okolí, ktoré nezvyšovali poplatky. 

Obec tento rok ponechala  poplatok za komunálny odpad v sume 17 €. Tento poplatok sa nám 

podarilo udržať vďaka tomu, že občania separujú zložky odpadu. Tí čo separujú menej, musia 

začať separovať dôkladnejšie, aby do kukanádob išlo čo najmenej odpadu a len takého, ktorý 

tam patrí. Plasty, sklo, papier, kovy a tetrapaky vytriedime do vriec, bežný bioodpad zo záhrad 

(tráva, lístie) umiestnime na záhrade do kompostu. Starostka dodala, že sa upraví počet žetónov 

do domácností podľa počtu obyvateľov. Uvidíme ako sa nám podarí udržať poplatok za 

komunálny odpad, ak sa na ďalší rok pristúpi k zvýšeniu poplatku bude to hlavne z dôvodu 

zvýšenia cien zbernou spoločnosťou.  

Kontrolórka obce PhDr. Janette Brnáková uviedla, že návrh viacročného rozpočtu obce na 

roky 2020 – 2022 a  návrh rozpočtu obce na rok 2020 je spracovaný v súlade so všeobecne 

záväznými právnymi predpismi - zákonom č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a 

zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. Návrh rozpočtu zohľadňuje aj 

ustanovenia zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálny odpad a drobné stavebné odpady v znení neskorších predpisov, zákona č. 

564/2004 Z. z. o rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov územnej samospráve a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a  zákona č. 597/2003 Z. z. o 

financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení v znení neskorších 

predpisov a ostatné súvisiace právne normy. 
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Návrh rozpočtu bol spracovaný v súlade so všeobecne záväznými nariadeniami a internými 

predpismi obce. Návrh rozpočtu bol verejne sprístupnený v obci spôsobom obvyklým v 

zákonom stanovenej lehote, t.j. najmenej 15 dní pred jeho schválením v súlade s § 9 ods. 2 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Kontrolórka obce 

odporučila  obecnému zastupiteľstvu predložený návrh rozpočtu schváliť. 

Hlasovanie k rozpočtu na rok 2020-2022 

Prítomní poslanci: Neprítomní poslanci: Za: Proti Zdržal 

sa: 

Ing. Slavomír Búci  X   

  Mgr. Jana Čížová    

Ing. Milan Fábry  X   

Ing. Slavomíra Kožiarová  X   

Ing. Miroslav Rafaelis  X   

  Pavel Sýkora    

Tatiana Víglaská  X   

 

 Uznesenie č. 56/2019 

a) OZ schvaľuje rozpočet obce na rok 2020 

b) OZ berie na vedomie rozpočet obce na roky 2021 – 2022 

c) OZ berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce   

    na roky 2020 – 2022. 

 

 

7.     Návrh na zápis do obecnej kroniky 

Starostka predložila poslancom zápis do obecnej kroniky, ktorý vypracovala Mgr. Lýdia 

Rafaelisová. Navrhla kronikárke obce za náročné  spracovanie kronikárskeho zápisu odmenu vo 

výške 500 €.  

Hlasovanie k odmene kronikára: 

Prítomní poslanci: Neprítomní poslanci: Za: Proti Zdržal 

sa: 

Ing. Slavomír Búci  X   

Mgr. Jana Čížová  X   

Ing. Milan Fábry  X   

Ing. Slavomíra Kožiarová  X   

Ing. Miroslav Rafaelis  X   

 Pavel Sýkora    

Tatiana Víglaská  X   

 



5 
 

 Uznesenie č. 57/2019 

OZ schvaľuje  odmenu 500 € kronikárke obce Mgr. Lýdii Rafaelisovej   

 

8.     Návrh na vyradenie majetku 

 

Návrh na vyradenie majetku obce  

Na základe fyzickej  inventúry majetku obce k 31.12.2019 inventarizačná komisia predkladá 

návrh  na vyradenie:  

1.  vyradenie dlhodobého a krátkodobého majetku obce :  

por.č.  inv. Č.  názov 
rok 
nadob. OC ZC 

1 HIMST3 Zosilovač 2001 351,52 0 

2 HIMST1 Rozhlasová ústredňa 2004 1078,80 0 

    1430,32 0 

 

2. vyradenie inventáru  

por.č.  inv. Č.  názov 
rok 
nadob. OC ZC 

1 Inv73 Telefón s odkazovačom 2014 122,09 0 

2 inv 110 Vysávač Electrolux 2008 132,44 0 

    254,53 0 

 

Dôvod vyradenia :  

Majetok je vzhľadom na rok nadobudnutia morálne i technicky opotrebovaný, technicky 

zastaraný .  

Z uvedených dôvodov inventarizačná komisia odporúča uvedený majetok vyradiť z evidencie 

a fyzicky ho odovzdať na likvidáciu v súlade so zákonom o odpadoch.  

Hlasovanie k vyradeniu majetku: 

Prítomní poslanci: Neprítomní poslanci: Za: Proti Zdržal 

sa: 

Ing. Slavomír Búci  X   

Mgr. Jana Čížová  X   

Ing. Milan Fábry  X   

Ing. Slavomíra Kožiarová  X   

Ing. Miroslav Rafaelis  X   

  Pavel Sýkora    

Tatiana Víglaská  X   
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 Uznesenie č. 58/2019 

OZ schvaľuje  vyradenie opotrebovaného a zastaraného majetku obce. 

 

 

9.     Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2020 

Kontrolórka obce PhDr. Janette Brnáková uviedla, že čiastočne ukončila kontrolu bytových 

domov. Po  dôslednej kontrole platenia nájomného, neustálom upozorňovaní nájomníkov sa 

nám podarilo, aby si nájomníci povyplácali svoje dlžné nájomné.  

Starostka poďakovala pani kontrolórke za vedenie agendy bytových domov, v súčasnom období 

nemáme na bytových domoch neplatičov, zostali len prebiehajúce exekúcie.  

 

Plán kontrol na I. polrok 2020 pozostáva z nasledovných kontrol: 

Pravidelné následné kontroly :  
Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva obce Dolná Ždaňa  
 
Následné finančné kontroly : Kontrola výdavkov a finančných operácií obce za 2. polrok 
2019, kontrola inventarizácie za rok 2019  
 
Ostatné kontroly: Kontroly vykonávané na základe uznesení obecného zastupiteľstva 
a z vlastného podnetu na základe vlastného uváženia , o ktorých sa hlavný kontrolór 
dozvedel pri výkone svojej činnosti.  
Stanoviská a iné činnosti : Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2020, vypracovanie 
odborného stanoviska k záverečnému účtu za rok 2019, spolupráca pri tvorbe koncepčných 
materiálov, vnútorných predpisov, VZN, spolupráca pri riešení aktuálnych problémov 
týkajúcich sa obce, metodická pomoc pracovníkom OcÚ.  
 
 
 
Hlasovanie k Plánu kontrolnej činnosti na I.polrok 2020 

Prítomní poslanci: Neprítomní poslanci: Za: Proti Zdržal 

sa: 

Ing. Slavomír Búci  X   

Mgr. Jana Čížová  X   

Ing. Milan Fábry  X   

Ing. Slavomíra Kožiarová  X   

Ing. Miroslav Rafaelis  X   

  Pavel Sýkora    

Tatiana Víglaská  X   

 
 Uznesenie č. 59/2019 

OZ schvaľuje  Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2020 

  



7 
 

 

10.   Žiadosti 

Jozef Pročka – žiadosť  o odkúpenie  pozemku  

Starostka požiadala o obhliadku a stanovisko stavebnú komisiu.  

 

Návrh na prenájom bytov- na obec boli doručené 2 žiadosti o opakované uzatvorenie 

nájomnej zmluvy a jedna žiadosť o prenájom.  Všetci žiadatelia splnili podmienky, ktoré 

požaduje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj bývania a o sociálnom bývaní .   

Hlasovanie k prenájmu bytov: 

Prítomní poslanci: Neprítomní poslanci: Za: Proti Zdržal 

sa: 

Ing. Slavomír Búci  X   

Mgr. Jana Čížová  X   

Ing. Milan Fábry  X   

Ing. Slavomíra Kožiarová  X   

Ing. Miroslav Rafaelis  X   

  Pavel Sýkora    

Tatiana Víglaská  X   

 

 Uznesenie č. 60/2019 

OZ schvaľuje   prenájom obecného bytu pre žiadateľov: Marika Ištoková,  

Zdenka Môciková, Mgr. Jana Čížová 

  

 

11. Rôzne 

 Starostka informovala, že podala projekt Podpora dobudovania základnej technickej 

infraštruktúry. Projekt zahŕňa vybudovanie nového chodníka od kostola po rodinný dom 

p. Ihringovej a tiež rekonštrukciu chodníka v novej ulici. Plánoval sa do tohto projektu 

zahrnúť aj chodník v Trninách, ale z tejto výzvy sa to nedalo uskutočniť. Celková  výška 

dotácie je 214 943 €, spoluúčasť obce 5 percent predstavuje sumu 10 747,15 €. 

Uznesenie OZ  bude slúžiť ako doplnok k projektu pri výzve zo strany riadiaceho orgánu. 

Hlasovanie k projektu: 

Prítomní poslanci: Neprítomní poslanci: Za: Proti Zdržal 

sa: 

Ing. Slavomír Búci  X   

Mgr. Jana Čížová  X   

Ing. Milan Fábry  X   

Ing. Slavomíra Kožiarová  X   

Ing. Miroslav Rafaelis  X   

  Pavel Sýkora    

Tatiana Víglaská  X   
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 Uznesenie č. 61/2019 

OZ schvaľuje    :  

- Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok s názvom projektu : 

„Podpora dobudovania základnej technickej infraštruktúry v obci Dolná Ždaňa“ 

v rámci výzvy s kódom OPLZ-PO6-SC611-2019-1 na SO, pričom ciele projektu 

      sú v súlade s platným programom rozvoja obce 

- Zabezpečenie minimálneho 5% celkového spolufinancovania projektu zo strany 

žiadateľa vo výške 10 747,15 Eur 

- Financovanie neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie 

projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa 

  

 

 

 Ing. Miroslav Rafaelis podotkol, že sa ide riešiť niečo čo je vybudované, aj keď je to možno 

v zlom stave, ale poukázal na ulicu vedúcu do mlyna, ktorá je v dezolátnom stave. Na ulici je  

premávka ako cez celú dedinu, nie je tam vybudovaný žiadny chodník, keď prší ulica je potok. 

Z tohto dôvodu navrhol uvedenú ulicu zaradiť do nejakého plánu a riešiť ju.  

Starostka uviedla, že v súčasnom období nie je žiadna výzva na cesty a budeme sa dobudovaniu 

chodníkom a opravy miestnych komunikácií venovať po vybudovaní vodovodu. 

 

 Starostka uviedla, že na predošlom zasadnutí   kvôli transformácii FK Pohronie na akciovú 

spoločnosť poslanci zvolili  do predstavenstva Ing. Bohumila Glezgu a do dozornej rady 

starostku obce a Ing. Milana Fábryho.  Starostka dodala, že  je potrebné doplniť  ešte 

jedného člena do predstavenstva a navrhla Ing. Jozefa Urblíka.  

 

 

Hlasovanie ku zvoleniu člena predstavenstva: 

Prítomní poslanci: Neprítomní poslanci: Za: Proti Zdržal 

sa: 

Ing. Slavomír Búci  X   

Mgr. Jana Čížová  X   

Ing. Milan Fábry  X   

Ing. Slavomíra Kožiarová  X   

Ing. Miroslav Rafaelis  X   

  Pavel Sýkora    

Tatiana Víglaská  X   

 

 Uznesenie č. 62/2019 

OZ schvaľuje do orgánov FK Pohronie a.s. do predstavenstva Ing. Jozefa Urblíka 
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 Starostka informovala, že v I. polroku 2020 sa budú v obci meniť stĺpy elektrického vedenia, 

nakoľko sú niektoré v dezolátnom stave, naplánovaná je rozsiahlejšia rekonštrukcia. 

 

 

12. Diskusia 

Ing. Slavomír Búci – poukázal na osadenie dopravného značenia v okolí bytových domov, 

pretože nájomníci parkujú na chodníkoch 

 

Ing. Martin Ziman – zaujímal sa, či je možnosť prispievať na krúžkovú činnosť detí zo strany 

obce. 

Kontrolórka obce uviedla, že škola alebo školský klub musia požiadať obec o dotáciu. Pán Ziman 

sa tiež zaujímal o vodovod a kanalizáciu v obci, nakoľko majú v rodinnom dome nekvalitnú vodu. 

Starostka uviedla, že práce okolo vodovodu by sa mali v obci začať v roku 2020. Čo sa týka 

kanalizácie, obec bola spojená s Obcou Hliník nad Hronom, ale Hliník nad Hronom sa potom 

odčlenil a urobil si kanalizáciu sám. Obec nemá financie na takú stavbu. Projekt na vybudovanie 

kanalizácie je hotový a sme zaradený na podanie projektu, čo je aj uvedené ako investícia vo 

výročnej správy Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti z mája 2020, kde predstavenstvo 

schválilo podanie projektu na odkanalizovanie našej obce.  

 

 

  
 

Starostka obce Mgr. Andrea Murgašová poďakovala prítomným za účasť a ukončila riadne 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Zapisovateľ:   Alena  Čavojcová 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Miroslav Rafaelis                                 .......................................... 

 

Ing. Milan Fábry                                          ............................................ 

 

 

 

 

 

                                                                                                     Mgr. Andrea Murgašová 

                                                                                                         starostka obce 
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Uznesenie z riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
konaného dňa 9.12.2019 na Obecnom úrade v Dolnej Ždani 

 

Uznesenie č. 53  /2019 

OZ schvaľuje za členov návrhovej  komisie a overovateľov zápisnice -  

Ing. Miroslava Rafaelisa a Ing.Milana Fábryho. 
  

Uznesenie č. 54 /2019 

OZ schvaľuje  program riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva.   
 

Uznesenie č. 55/2019 

OZ schvaľuje  zmenu rozpočtu č. 4. 
 

Uznesenie č. 56/2019 

OZ schvaľuje rozpočet obce na rok 2020 

OZ berie na vedomie rozpočet obce na roky 2021 – 2022 

OZ berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce  na    

roky 2020 – 2022. 
 

Uznesenie č. 57/2019 

OZ schvaľuje  odmenu 500 € kronikárke obce Mgr. Lýdii Rafaelisovej   
 

Uznesenie č. 58/2019 

OZ schvaľuje  vyradenie opotrebovaného a zastaraného majetku obce. 
 

Uznesenie č. 59/2019 

OZ schvaľuje  Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2020 
 

Uznesenie č. 60/2019 

OZ schvaľuje   prenájom obecného bytu pre žiadateľov: Marika Ištoková,  

Zdenka Môciková, Mgr. Jana Čížová 
 

Uznesenie č. 61/2019 

OZ schvaľuje    :  

- Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok s názvom projektu : „Podpora 

dobudovania základnej technickej infraštruktúry v obci Dolná Ždaňa“ v rámci výzvy 

s kódom OPLZ-PO6-SC611-2019-1 na SO, pričom ciele projektu sú v súlade s platným 

programom rozvoja obce 

- Zabezpečenie minimálneho 5% celkového spolufinancovania projektu zo strany 

žiadateľa vo výške 10 747,15 Eur 

- Financovanie neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu 

a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa 
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Uznesenie č. 62/2019 

OZ schvaľuje do orgánov FK Pohronie a.s. do predstavenstva Ing. Jozefa Urblíka 
 

 

 

 

OZ berie na vedomie: 

 Kontrolu plnenia uznesení 

 

 

 

 

 

                                                                                                Mgr. Andrea Murgašová 

                                                                                                        starostka obce 

 
 


